
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 19. februar 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål I
Hvordan forklarer ministeren, at Banedanmark har udbetalt fuld bonus til en
række ledende medarbejdere, selvom de i følge dokumentation fra DR ("Di-
rektører i Banedanmark fik bonusser trods signalskandale og manglende re-
sultater", den 19. feb. 2018, dr.dk) ikke lever fuldt op til de mål, der skulle ind-
fris for at gøre sig fortjent til denne bonus?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S), Kim Christiansen
(DF), Andreas Steenberg (RV) og Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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